

PAOC Ka Chi Secondary School

加拿大神召會嘉智中學

School Circular No. 24 (2020-2021)

家長通告第二十四號 (2020 至 2021 年度)

【Arrangements for Face-to-Face Class Suspension】

【停止面授課安排】

30 November 2020

Dear Parents,

In light of the worsening situation of the COVID-19 epidemic, the Education Bureau announced that all kindergartens as well as primary and secondary schools (including special schools and schools offering non-local curriculum) will suspend face-to-face classes and school activities starting from this Wednesday (2 December) until the beginning of the school Christmas holidays. Please pay attention to the following arrangements:

1. There is a F.6 student classified as a “close contact” of an infected person with COVID-19. Since the school is still waiting for the test results, before the results are available, picking up of books or borrowing iPad cannot be arranged.
2. Starting from Wednesday (2 December), F.1 to F.6 ZOOM lessons will be conducted on the recurring days in accordance with the school calendar and the yellow Half-day classes/Online lessons (ZOOM) timetable posted on the student handbook.
 - (a) F.1 to F.3 08:05-12:30, Class Teacher’s Period 08:05-08:25 (7 periods per day, 2 recesses, a short rest).
 - (b) F.4 to F.6 08:10-13:00, Class Teacher’s Period 08:15-08:25 (8 periods per day, 2 recesses, a short rest).
 - (c) For details of the procedure of ZOOM lessons and the arrangements of technical support, please refer to School Circular No. 3 point 1(c) and 1(d) respectively.
3. According to the guidelines of the Education Bureau, the school can arrange for the sixth form to return to school. After receiving the test results of the above-mentioned student, the school will announce the arrangements of the sixth form face-to-face classes.
4. The school has decided to postpone the examination to 12 January - 22 January. If classes cannot be resumed on 12 January, it will be postponed to 27 January - 5 February. If classes cannot be resumed on 27 January, the examination will be cancelled.
5. On 22 December, the Christmas party will be conducted through ZOOM. Students should log into ZOOM at 08:45 through the link of the class teacher’s period.
6. The Form Activity Day on 8 January will be cancelled and changed to Day 5 classes.
7. Project learning will be rescheduled and the details will be announced later.
8. Before the test results of the above-mentioned student are available, the school campus is closed.

Under the uncertain epidemic situation, we should stay vigilant and take preventive measures. May Jesus lead us to work together and overcome difficulties and challenges!

Yours faithfully,



Principal Wong Wai Keung

PAOC Ka Chi Secondary School

加拿大神召會嘉智中學

School Circular No. 24 (2020-2021)

家長通告第二十四號 (2020 至 2021 年度)

【Arrangements for Face-to-Face Class Suspension】

【停止面授課安排】

敬啟者：

因應 2019 冠狀病毒病疫情繼續惡化，教育局宣布將在本星期三（12 月 2 日）暫停全港幼稚園及中小學（包括特殊學校及提供非本地課程學校）的面授課堂及校內活動，直至學校的聖誕假期開始。請家長留意下列安排：

1. 由於中六有一位同學為 COVID-19 確診者的緊密接觸者，學校仍等待該學生的檢測結果，在未有結果前，暫未能安排學生回校取書或借用 iPad。
2. 由星期三(12 月 2 日)起，中一至中六跟校曆表訂定的循環日及已貼在手冊上黃色的半天課/網課 (ZOOM)時間表，進行 ZOOM 課堂。
 - (a) 中一至中三 08:05-12:30，班主任節 08:05-08:25 (每天 7 節，兩個小息，1 個小休)；
 - (b) 中四至中六 08:10-13:00，班主任節 08:10-08:25 (每天 8 節，兩個小息，1 個小休)。
 - (c) 關於 ZOOM 課堂程序及技術支援安排，請參閱家長通告第三號第 1(c)及 1(d)點。
3. 根據教育局的指引，學校可安排中六回校上課，待上述學生有檢測結果後，學校會公佈中六復面授課的安排。
4. 中一至中五的考試將延期至 1 月 12 日至 1 月 22 日。若 1 月 12 日不能復課，會延至 1 月 27 日至 2 月 5 日。若 1 月 27 日仍不能復課，便會取消考試。
5. 12 月 22 日聖誕聯歡會以班主任課的形式於 Zoom 進行，請學生於 08:45 登入班主任課的連結。
6. 1 月 8 日班級經營日將取消，改為 Day 5 課堂。
7. 專題研習將改期，詳情容後公佈。
8. 在未有上述學生的檢查結果前，學校暫停開放。

在疫情持續反覆下，請家長與學生都不要掉以輕心，做好防疫措施。希望大家以積極和正面的態度面對，保持身心健康。求主耶穌引領我們，一起努力，克服困難，戰勝挑戰！

此致
貴家長

校長



謹啟

二零二零年十一月三十日

【Reply Slip 回條】

Dear Principal,

I have read and understand the details of School Circular No. 24 regarding 【Arrangements for Face-to-Face Class Suspension】

敬覆者：

頃接家長通告第二十四號，藉悉 貴校有關【停止面授課安排】事宜。

此覆

加拿大神召會嘉智中學校長

Name of Student	學生姓名:	_____
Class	班 別:	_____
Class Number	學 號:	_____
Name of Parent	家長姓名:	_____
Signature of Parent	家長簽名:	_____
Date	日 期:	_____